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ACTA DEL PLENARI DEL CONSELL MUNICIPAL DE LESBIANES, GAIS, 

TRANSSEXUALS, BISEXUALS I INTERSEXUALS DE BARCELONA 

 

Identificació de la sessió  
Data: 12 d’abril de 2023 
Caràcter: ordinari 
Horari: de 17.30 a 19.00 hores 
 
Assistents 
 
Presidenta del Consell 
Laura Pérez Castaño, quarta tinenta d’alcaldia de Drets Socials, Justícia Global, 
Feminismes i LGTBI. 
 
Assessor de Feminismes i LGTBI (Eduard Corbella Cervelló) 
 
Vicepresident associatiu 
Rodrigo Araneda Villasante, Associació Catalana per la Integració d’Homosexuals, 
Bisexuals i Transsexuals Immigrants (ACATHI) 
 
Secretària tècnica 
Meritxell Sàez Sellarès 
 
Representants dels grups municipals de l’Ajuntament de Barcelona  
Núria Clotet (Grup Municipal d’ERC) 
 
Entitats i altres organitzacions 
Stop Sida (J. Sebastian Meyer Guignard) 
Club Panteres Grogues (Toni Travieso Rodríguez) 
Fundació Privada Enllaç (Paulina Blanco) 
Gais Positius (Joaquim Roqueta) 
GAG (Montserrat Conesa) 
Encara en Acció (Eduard Thió) 
Plataforma LGTBI de Catalunya (Lluis Sanz Garcia) 
Cambra LGTBI+ (Daniel Morales) 
AMPGIL (José Mellinas) 
Associació de Famílies Lesbianes i Gais (Carla Álvarez) 
GAYLESPOL (Manuel Peinadao) 
Creación Positiva (M. Lluïsa Garcia) 
Gender and LGBT Lab (Maria Giralt) 
17 de Maig (Xavier Franquesa) 
Generación o2 (Sebastian Ferragut i Mercè Duch) 
Casal Lambda (Jordi Samsó) 
 
 
Sectorial dels partits polítics i sindicats 
Sectorial política LGTBI PSC (Alberto Lacasta) 
UGT Catalunya (Santos Fèlix) 
CCOO Barcelonès (Pol Mena) 
Sectorial ERC (Laura Pi Ledesma) 
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Departaments municipals i altres organismes 
Olga Arisó Sinués (cap del Departament de Promoció dels Drets de les Dones i 
LGTBI) 
Francisco Miñan Medina (tècnic del Departament de Promoció dels Drets de les Dones 
i LGTBI) 
Lluïsa Jiménez (Àrea per a la Igualtat de Tracte i No-Discriminació de Persones 
LGTBI. Direcció General d’Igualtat. Generalitat de Catalunya) 
 
Excusen l’absència 
Anna García Escrig (Grup Municipal Valents)  
Mónica Timón (associació Pandora) 
Claudi de Rialp (associació Chrysallis Catalunya) 
Gemma Brulles (associació Ahora Dónde) 
 
Ordre del dia 
 

1- Salutació i benvinguda 
2- Lectura d’excuses i delegacions i aprovació de l’acta anterior 
3- Exposició i votació de la Resolució sobre el posicionament polític del Consell 

sobre els drets de les persones LGTBI+ que exerceixen el treball sexual 
4- Renovació de la vicepresidència, la Comissió Permanent i la representació del 

Consell Municipal LGTBI al Consell de Ciutat 
5- Comiat del vicepresident del Consell 
6- Informació sobre temes d’interès per al Consell de la presidència i 

vicepresidència 
7- Torn obert de paraules, si escau. 

 

Desenvolupament de la sessió 

1. Salutació i benvinguda 

La presidenta dona la benvinguda a la sessió plenària del Consell Municipal LGTBI de 

Barcelona. Informa que és una sessió especial i important per la renovació de càrrecs.  

 

2. Lectura d’excuses, delegacions i aprovació de l’acta anterior 

La secretaria informa de les delegacions següents: la regidora Montse Benedí del 

Grup Municipal d’Esquerra Republicana delega en Núria Clotet i José Benito de GAG 

delega en Montserrat Conesa. 

La secretaria informa de les excuses següents: Anna Garcia del Grup Municipal 

Valents, Mònica Timó de l’associació Pandora, Claudi de Rialp de l’associació 

Chrysallis Catalunya i Gemma Brulles d’Ahora Dónde. 

No hi ha cap esmena de l’acta anterior, es dona per aprovada. 
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3. Exposició i votació de la Resolució sobre el posicionament polític del Consell 

sobre els drets de les persones LGTBI+ que exerceixen el treball sexual 

J. Sebastian Meyer de l’associació Stop Sida comenta que la intenció d’aquest 

comunicat és fer arribar la veu de les persones que viuen aquesta situació en primera 

persona. Malauradament, el Gerard de Stop Sida, la persona que havia d’exposar el 

tema, no ha pogut assistir, però s’ha gravat el contingut que volia transmetre per tal 

que pugui exposar igualment el que volia dir. 

Passem a escoltar l’àudio durant uns minuts, però com que la gravació no se sent amb 

claredat es convida J. Sebastian Meyer a exposar la situació. 

J. Sebastian Meyer, de l’associació Stop Sida, exposa que Stop Sida fa més de trenta 

anys que treballa temes de salut sexual. En el seu origen era una associació de 

persones LGTBI i de treballadors i treballadores sexuals trans. Últimament, s’observa 

que la temàtica del treball sexual és sobre la taula de debats polítics i que s’està 

començant a prendre decisions en aquest aspecte que afecten directament les 

persones treballadores. Comenta que hi ha una tendència a forçar les persones 

perquè es posicionin a favor o en contra del treball sexual, i s’està utilitzant un 

vocabulari que denigra i desvalora les treballadores sexuals. Es vol remarcar que 

aquestes persones han decidit lliurement exercir el treball sexual. A la resolució queda 

per escrit que estan en contra del tràfic de persones, però que aquesta situació no ha 

de treure els drets de les persones que decideixen exercir el treball sexual. La 

resolució vol buscar tant l’autonomia d’aquestes persones com una protecció jurídica. 

Un altre tema important és que aquestes persones han de tenir veu pròpia i, per 

aquesta raó, la resolució ha estat redactada per elles mateixes. Finalment, llegeix un 

fragment del document: 

“La resolució té com a finalitat el posicionament del Consell Municipal LGTBI+ 

de Barcelona per comprendre, abordar i implementar polítiques i accions 

específiques per generar els canvis necessaris que millorin el benestar social, 

emocional i laboral, i promoure els drets humans de les persones LGTBI+ que 

exerceixen el treball sexual”.  

La presidenta obre el torn de paraula. 

Pol Mena, de CCOO, comenta que han llegit i valorat la proposta de resolució, però 

que han detectat temes en els quals no estan d’acord i, per tant, desestimen 

l’aprovació. Una de les raons, relacionada amb el treball, és que detecten que hi ha 

una situació complicada en relació amb el treball sexual de com es regularia en l’àmbit 

laboral. Per acabar, comenta que no entén per què no s’hi ha incorporat el factor de 

classe, ja que és el factor que determina si es comença a exercir o no el treball sexual. 

Al document, per tant, no s’hi explica què implica la pobresa, què implica la 

desigualtat, etc. Es qüestionen quina seria la matèria de negociació col·lectiva, com es 

generaria un marc de drets en matèria de salut laboral, quin seria el centre de treball, 

etc. Trobem a faltar aquestes indicacions al document i, per aquesta raó, no poden 

donar suport a la resolució.  

Alberto Lacasta, de Sectorial política LGTBI PSC, comenta que ja ho va esmenar a la 

Comissió Permanent. Diu que com a partit no poden donar suport a la resolució, ja que 

no veuen la prostitució com una feina. Consideren que el percentatge de persones que 

decideixen exercir el treball sexual és tan petit que no poden deixar de banda el gran 



 
Consell Municipal LGTBI 
Direcció de Feminismes i LGTBI 

percentatge de persones que viuen aquesta realitat com una explotació. Per acabar, 

comenta que sí que estarien a favor d’introduir tasques per millorar la salut de les 

persones que exerceixen el treball sexual, per combatre l’estigmatització que pateixen 

i per ajudar-les a reinserir-se a la societat. 

Santos Félix, d’UGT Catalunya, comenta que la intenció era votar en blanc. Explica 

que els drets que es presenten a la resolució són drets essencials que es defensen 

des del Consell Municipal LGTBI, però el que passa és que es demana el 

reconeixement de drets laborals com si fos una situació d’un contracte laboral i, ara 

per ara, no ho poden acceptar. Considera que s’ha de parlar en altres àmbits, ja que 

actualment és impossible reconèixer el treball sexual com una feina. 

Jordi Samsó, del Casal Lambda, comenta que valora molt positivament que es 

presenti aquesta resolució i creuen que hi ha uns punts en els quals s’hauria 

d’aprofundir més i que caldria millorar. També considera que no és el context adequat 

per exposar-ho. Per acabar, observa que a la butlleta de votació manca la posició 

d’abstenció.  

El vicepresident comenta que totes les observacions són interessants. Diu que és una 

exposició que busca una solució social, per aquesta raó no és un plantejament de 

regularització, sinó que pretén animar les entitats i organitzacions a treballar en pro 

d’aquesta realitat.  

J. Sebastian Meyer, de l’associació Stop Sida, comenta que creu que un dels 

problemes més importants és que en cap moment no s’ha tingut en compte la veu i la 

intenció de les persones que exerceixen treball sexual per part d’aquestes 

organitzacions. A continuació, llegeix un fragment del document en relació amb la 

classe: 

“Quan es parla de treball sexual, normalment es recorre a termes negatius. En 

aquest sentit, és necessari que comencem parlar de què és el treball sexual 

sense una càrrega moral. A vegades, els debats sobre el treball sexual se 

centren en les condicions necessàries perquè sigui considerat una professió. 

Es considera que perquè una activitat sigui considerada una feina legítima no 

ha de passar per un criteri moral determinat, sinó que ha de respondre a les 

necessitats de les persones que l’exerceixen en un marc de drets humans. És 

important entendre que no hi ha referents en aquest context —i encara menys 

actualitzats. Per tant, hi ha propostes contradictòries, però només es pot 

resoldre treballant en elles. No s’aconseguirà res si es continua marginant, 

perseguint o invisibilitzant les persones treballadores sexuals. Les persones 

LGTBI que exerceixen el treball sexual en espais privats es poden trobar en 

situacions de major vulnerabilitat, ja que han de mediar amb propietaris les 

condicions que tindran per exercir la seva feina. És en aquesta situació que 

aquestes persones es veuen desprotegides i sense uns drets laborals que les 

puguin defensar. El treball sexual està centrat en una relació social capitalista, 

però no perquè el capitalisme causi el treball sexual, sinó perquè el capitalisme 

mercantilitza la força de treball, el treball sexual inclòs, i en aquesta estructura 

pot donar-se —i es dona— l’explotació, com en qualsevol altra mena de feina.”  

La presidenta recorda qui té dret a vot: la presidència, la vicepresidència, una persona 

representant de cada una de les associacions i una de les sectorials polítiques i 

sindicats. Es proposa fer-ho a mà alçada. 
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Maria Giralt, de l’associació Gender and LGBT Lab, pregunta si hi havia un col·lectiu 

de treballadores sexuals que formés part del consell. 

La secretaria comenta que hi ha el Sindicato Otras que va entrar a formar part del 

Consell Municipal LGTBI el 2022. No ha confirmat ni excusat la seva assistència, per 

tant, no es troba a la sessió plenària i no es pot saber el seu parer. 

Maria Giralt, de l’associació Gender and LGBT Lab, considera que és un tema 

suficientment important perquè hi siguin presents. Convida a donar l’oportunitat que les 

del Sindicato Otras ho puguin exposar.  

Paulina Blanco, de Fundació Enllaç, comenta que des de la Comissió Permanent es va 

decidir que es portava a plenari i que s’hauria de votar avui. Expressa que, si la 

convocatòria ha arribat al Sindicato Otras i no han assistit al plenari, podria ser que no 

hi tinguessin cap interès.  

Quim Roqueta, de l’associació Gais Positius, comenta que, com expressa Paulina 

Blanco, es va treballar la resolució a la Comissió Permanent i que és una proposta 

portada des de Stop Sida, però que s’ha portat obertament. Per tant, si no hi ha hagut 

resposta per part d’altres associacions durant aquest temps, es podria procedir a votar.  

El vicepresident comenta que la representat del Sindicato Otras és a Amsterdam 

durant una temporada. Diu que aquest document es va enviar perquè es poguessin fer 

aportacions i esmenes abans de portar la resolució a la Comissió Permanent i que, per 

tant, s’hauria de procedir a la votació. 

La presidenta comenta que el procediment s’ha fet correctament i la Comissió 

Permanent ho ha elevat. Així, doncs, es fa la votació. 

La secretaria informa que hi ha tres opcions: a favor, en contra i abstenció. Per tant, es 

procedeix a la votació de la Resolució sobre el posicionament polític del consell 

municipal LGTBI de Barcelona sobre els drets de les persones LGTBI+ que exerceixen 

el treball sexual. 

Recull de vots 

- A favor: 12 

- En contra: 2 

- Abstencions: 5 

La secretaria dona per aprovat el posicionament.  

 

4. Renovació de la vicepresidència, la Comissió Permanent i la representació del 

Consell Municipal LGTBI al Consell de Ciutat 

El vicepresident agraeix les candidatures presentades per la vicepresidència per 

intentar reivindicar els drets LGTBI+ i supervisar l’acció de Govern. Comenta que en 

futures ocasions es també es podrien presentar dones a la vicepresidència.  

La secretaria comenta que tot seguit es procedirà a la votació de la vicepresidència, de 

les dotze entitats que formaran part de la Comissió Permanent i de la representació al 

Consell Municipal de ciutat. Recorda qui té dret a vot: la presidència, la 

vicepresidència, una persona representant de cada una de les associacions i una de 

les sectorials polítiques i sindicats. Dona pas a la presentació de les candidatures per 

a la vicepresidència. 
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Lluis Sanz Garcia, de la Plataforma d’Entitats LGTBI de Catalunya, exposa que és 

qualsevol cosa menys un polític. Explica que ve com a voluntari i que vol aportar 

l’experiència que ha obtingut treballant des de la base en diverses entitats en les quals 

ha col·laborat. Per aquesta raó, considera que té un coneixement de la comunitat 

LGTBI que ha pogut recollir durant trenta anys. És una persona que es mou i que està 

molt en contacte en diferents àmbits de la comunitat LGTBI i que té una visió per poder 

defensar els drets de totes les persones LGTBI. Expressa que a vegades, parlant amb 

la ciutadania, es té la percepció que ja ho han aconseguit tot, com per exemple el 

matrimoni o l’adopció. Diu que les persones no pensen en totes les violències, les 

agressions, la invisibilitat lèsbica, la discriminació cap a les persones amb VIH, que és 

un problema social, la discriminació que exerceixen sobre el treball sexual, etc. 

Comenta que són temes que s’han de posar sobre la taula i que les entitats, totes 

juntes, han de poder reivindicar aquestes realitats conjuntament amb l’Administració. 

Exposa que vol ser el portaveu del Consell Municipal LGTBI, que vol que se li pugui 

transmetre amb confiança qualsevol aspecte que preocupi a la ciutadania i que ell 

pugui elevar aquest tema i lluitar per ell. 

Eduard Thió, de l’associació Encara en Acció, comenta que ha treballat deu anys com 

a professor i que actualment treballa en una empresa que es dedica al màrqueting i a 

la publicitat dirigida al col·lectiu LGTBI. Exposa que fa vint anys que col·labora amb 

entitats i empresariat del col·lectiu LGTBI per reivindicar-ne els drets i les llibertats. 

Comenta que el seu perfil pot semblar diferent, però considera que aquesta diversitat 

també pot encaixar bé amb el càrrec. Considera que és un perfil més tècnic, de gestió 

d’equips i de lideratge de projectes, ja que també ha estat membre fundador de 

Sectorial LGTBIQ+ de la Intersindical i que participa activament en algunes entitats 

com Encara en Acció, 17 de Maig i Fundació Enllaç. Considera que s’ha d’iniciar una 

nova etapa dins del Consell Municipal LGTBI per fer front a la nova realitat social, que 

cal un canvi més proactiu i més fiscalitzador de les polítiques que uneixi 

l’associacionisme, l’empresariat i l’ajuntament. D’aquesta manera vol recuperar aquest 

lideratge polític que tenia l’Ajuntament de Barcelona en defensa dels drets, deures i 

llibertats del col·lectiu en valors de la diversitat. Considera que aquest lideratge s’ha 

desfigurat una mica, i que a més a més s’hi suma la realitat política de l’extrema dreta, 

que és una amenaça per als drets i els deures. A més, també s’hi afegeixen les 

violències diàries i el debat de la prostitució, entre d’altres. Per aquesta raó considera 

que s’han d’aportar noves competències al Consell Municipal LGTBI. Es posa al servei 

del consell sigui o no escollit.   

La secretaria obre el torn de paraula. 

Manuel Peinado, de l’associació GAYLESPOL, pregunta a Eduard Thió si té algun 

vincle polític. 

Eduard Thió, d’Encara en Acció, contesta que la seva candidatura és per Encara en 

Acció i que, per tant, és la candidatura d’una associació.  

La secretaria indica que es procedeix a la votació mitjançant la butlleta de votació. 

Candidatura per a la vicepresidència Resultats 

Lluis Sanz - Plataforma d’Entitats LGTBI de Catalunya 14 

Eduard Thió - Encara en Acció 5 

Abstencions 3 
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Comissió Permanent Resultats 

ACATHI, Associació Catalana per la Integració d’Homosexuals, 
Bisexuals i Transsexuals Immigrants 

20 

Cambra LGTBI+ 17 

Casal Lambda 19 

Encara en Acció, moviment afectiu, sexual i de gènere 15 

FACG 14 

Associació de Famílies Lesbianes i Gais 19 

Fundació Enllaç 19 

Grup d’Amics Gais, Lesbianes, Transsexuals i Intersexuals 19 

GAYLESPOL 17 

Gais Positius 20 

Generación o2 7 

Panteres Grogues 20 

UGT – Unió de Treballadores i Treballadors de Catalunya 13 

17 de maig 9 

 

Representació del CMLGTBI al Consell de Ciutat Resultats 

ACATHI, Associació Catalana per la Integració d’Homosexuals, 
Bisexuals i Transsexuals Immigrants 

9 

Encara en Acció, moviment afectiu, sexual i de gènere 4 

Generación o2 1 

GAYLESPOL 7 

 

La secretaria anuncia els resultats recollits: 

 La vicepresidència serà representada per Lluis Sanz García de la Plataforma 

d’Entitats LGTBI de Catalunya. 

 

 La Comissió Permanent estarà formada per: 

o ACATHI 

o Cambra LGTBI+ 

o Casal Lambda 

o Encara en Acció 

o FACG 

o Associació de Famílies Lesbianes i Gais 

o Fundació Enllaç 

o GAG 

o GAYLESPOL 

o Gais Positius 

o Panteres Grogues 

o UGT 

 

 ACATHI representarà el Consell Municipal LGTBI al Consell de Ciutat. 

 

5. Comiat del vicepresident del Consell 

El vicepresident comenta que ha estat vuit anys a la vicepresidència. Que ha estat un 

aprenentatge conjunt amb totes les organitzacions i agraeix tot el que s’ha fet perquè 
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cada posicionament que hi ha hagut i cada adversitat s’ha batallat des de les entitats 

conjuntament amb la vicepresidència. S’alegra molt d’acabar aquesta etapa i 

l’emociona la nova renovació, que considera que té una visió i altres formes de fer i 

que, per aquesta raó, pot ser un canvi molt enriquidor. També assenyala que hi ha un 

gran repte en relació amb la participació, ja que se n’ha detectat una davallada al 

consell i cal tornar a enfortir la implicació al consell. Finalment, acaba comunicant que 

queda molta feina per fer i, sobretot, de la interseccionalitat de les persones LGTBI. 

La presidenta dona l’enhorabona a Lluis Sanz i també a Eduard Thió per l’ànim i la 

implicació per continuar endavant amb el consell. Agraeix la feina feta per la 

vicepresidència, destaca que han compartit molts anys i han compartit batalles. També 

expressa que és una gran persona i que quan ha hagut de comunicar que no veia 

claredat en algun tema o no hi estava d’acord ho ha comunicat fermament. També els 

ha alertat de dinàmiques i qüestions que sorgien des de les entitats en relació amb la 

política pública com també dels límits municipals. Agraeix tots aquests anys i destaca 

el fet que ha estat una figura clau, com també la implicació voluntària i generosa.  

M. Lluïsa Garcia, de l’associació Creación Positiva, agraeix la feina feta per la 

vicepresidència. Destaca que ha estat un plaer treballar conjuntament. Assenyala que 

ho ha fet tan bé com ha pogut i que ho agraeix.  

Maria Giralt, de l’associació Gender and LGBT Lab, dona les gràcies pel seu caràcter 

ferm, tranquil i segur a l’hora de defensar els drets LGTBI+. Comunica estima i afecte i 

agraeix tota la feina feta durant aquests anys. 

Toni Travieso, de Panteres Grogues, agraeix tota la feina feta, que ha estat molt bona. 

Assenyala que vuit anys dedicats a l’activisme al consell i a la seva associació són 

molts anys, que hi ha dedicat molt i el felicita per la feina feta. 

Paulina Blanco, de Fundació Enllaç, comenta que s’està fent el comiat de la 

vicepresidència, però també de la presidenta. Assenyala que, si fa memòria de tots els 

consells, han estat vuit anys molt bons gràcies al paper que han fet la vicepresidència i 

la presidència. Destaca que considera que el paper de la presidenta és molt humil i 

expressa la seva gratitud al vicepresident per l’ajuda i la implicació, com també per 

atrevir-se a portar la batuta. Per acabar, agraeix també la feina feta per la secretaria. 

La secretaria comenta que està molt contenta per la renovació de càrrecs, ja que és 

important fer canvis en els processos democràtics, però que trobaran a faltar la 

presidenta i el vicepresident. Expressa que es troba entre la il·lusió i el dol. Agraeix la 

feina feta a tots dos.  

Toni Travieso, de Panteres Grogues, comenta que també es vol acomiadar de la 

presidenta. Expressa que la trobaran molt a faltar des de Panteres Grogues i que li 

agraeixen molt tota la dedicació, comunicació i implicació que ha mostrat.  

Maria Giralt, de l’associació Gender and LGBT Lab, agraeix a la presidenta la feina 

feta. Comenta que sempre s’ha mostrat oberta i propera, però que també ha pogut 

expressar crítiques de forma positiva.  

La presidenta comenta que el mes de gener va comunicar que no se sumaria a la llista 

electoral i que, per aquesta raó, aquest seria el seu últim consell com a presidenta. 

Comunica que marxa molt contenta i agraïda i expressa que ha après moltíssim en 

l’àmbit de diversitat sexual i de gènere sobre temes als quals no s’havia apropat. 

Comunica que ha estat un honor poder estar al capdavant de la regidoria de 

Feminismes i LGTBI i tirar endavant polítiques, però que sobretot s’emporta la lluita. 
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També comenta que està molt orgullosa amb la feina i d’haver conegut totes les 

persones que conformen les entitats. Per acabar, anima les entitats a continuar 

participant. Felicita Lluis Sanz pel seu no càrrec, assegura que farà molt bona feina, 

que és una tasca molt bonica i que serà una etapa molt enriquidora. 

El vicepresident destaca que aquesta proximitat amb l’equip ha reforçat tant el fet de 

conèixer les persones que hi treballen com el fet d’anar més enllà de les accions de 

govern i poder tenir diàlegs molt interessants. Agreix la feina a la presidència, a la 

secretaria, a Olga Arisó i a Eduard Corbella. 

 

6. Informació sobre temes d’interès per al Consell de la Presidència i 

Vicepresidència 

El vicepresident informa que: 

El 31 de març va ser el dia de la visibilitat trans i es van dur a terme diversos actes en 

relació amb la diada. ACATHI, GAG, 17 de Maig i Encara en Acció van col·laborar-hi 

organitzant una gala on es va premiar diferents persones que havien tingut un paper, 

per exemple, en el desenvolupament del model de salut (Transforma la salut) o, 

també, persones que hi havien tingut un paper important, com les persones trans 

migrants.  

Comenta que al cap de poc seria el dia de la visibilitat lèsbica i expressa que seria 

interessant saber si les entitats han preparat algun esdeveniment en aquest sentit. 

Normalment no hi ha visibilitat d’aquest acte i cada any es valora de quina forma es 

podria impulsar. 

Com a tasca pendent destaca la recuperació dels Jardins de Safo. 

 

7. Torn obert de paraules 

Quim Roqueta, de l’associació Gais Positius, considera que s’hauria de fer un protocol 

de manteniment dels espais públics dedicats a la memòria i al reconeixement del 

col·lectiu LGTBI+. Expressa que és una de les tasques que s’hauria de centralitzar des 

del consell per dignificar aquests espais, donar-los a conèixer a la ciutadania, etc. 

També considera que un dels grans reptes que té el consell és potenciar la 

participació. Comenta que s’ha obert a altres espais i entitats LGTBI de la ciutat, però 

que no han acabat d’entrar i que, per tant, s’hauria de plantejar perquè no s’hi sumen i 

quines són les dinàmiques que s’haurien de canviar. Un canvi que destaca seria no fer 

grups de treball i innovar en aquesta forma participativa per millorar la defensa dels 

drets, la coproducció de polítiques públiques i l’engranatge amb la resta de la 

ciutadania.  

Manuel Peinado, de l’associació GAYLESPOL, comenta que des del grup de dones 

del Casal Lambda es va fer una proposta conjuntament amb altres entitats i que es 

faran unes jornades del 26 d’abril al 30 d’abril en motiu de la visibilitat lèsbica.  

Carla Álvarez, de l’Associació de Famílies Lesbianes i Gais, es presenta al consell. Diu 

que des del mes de febrer és la nova presidenta de l’Associació de Famílies Lesbianes 

i Gais.  



 
Consell Municipal LGTBI 
Direcció de Feminismes i LGTBI 

La presidenta agraeix també la feina feta per l’equip, a la secretaria, a Olga Arisó i a 

Eduard Corbella, i comenta que és un equip excepcional i que ha pogut aprendre molt.  


